
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Υπόμνημα του “Συλλόγου Εργαζομένων Γενικού Νοσοκομείου 

Λιβαδειάς” με θέμα “Με έναν Ακτινολόγο θα μείνει το Νοσοκομείο Λιβαδειάς!”» 

Η Βουλευτής Παναγιού (Γιώτα) Πούλου καταθέτει ως Αναφορά, κατ’ άρθρο 125 ΚτΒ, 

προς τον κ. Υπουργό Υγείας, το υπ’ αριθμ. 90/16-06-2022 Υπόμνημα του «Συλλόγου 

Εργαζομένων Γενικού Νοσοκομείου Λιβαδειάς», με θέμα τους κινδύνους που 

προκύπτουν από την υποστελέχωση του Γ.Ν. Λιβαδειάς στην ειδικότητα του 

Ακτινολόγου. 

Συγκεκριμένα, ο Σύλλογος επισημαίνει ότι στο Νοσοκομείο εργάζονται δύο ιατροί 

ακτινολόγοι, ωστόσο λόγω της επικείμενης συνταξιοδότησης του ενός εκ των δύο, σε 

δύο εβδομάδες από σήμερα στο Νοσοκομείο θα εργάζεται μόνον ένας ακτινολόγος.  

Τον Δεκέμβριο του 2021 το Υπουργείο Υγείας έδωσε εξάμηνη παράταση στον 

ακτινολόγο που επρόκειτο να συνταξιοδοτηθεί, λόγω των έκτακτων και αυξημένων 

αναγκών. Πλέον όμως, αρνείται να εφαρμόσει την ίδια ρύθμιση, ενώ του προτείνει να 

παραμείνει με «μπλοκάκι», ως ιδιώτης.  

Ως εκ τούτων, εν όψει του σοβαρού προβλήματος στη λειτουργία του Ακτινολογικού 

Τμήματος του Γ.Ν. Λιβαδειάς, ο Σύλλογος ζητά: (α) άμεση ανανέωση της παράτασης 

της σύμβασης του ακτινολόγου, (β) προκήρυξη όλων των θέσεων ακτινολόγων που 

υπάρχουν στον οργανισμό του Νοσοκομείου, (γ) ενίσχυση των δημόσιων μονάδων 

υγείας και πρόνοιας με προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, (δ) απόσυρση των σχεδίων 

για ΣΔΙΤ, καταργήσεις Νοσοκομείων ή λειτουργία τους με ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια.   

Αντίγραφο του Υπομνήματος επισυνάπτεται στο παρόν. 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις ενέργειές σας, καθώς και για τη σχετική 

ενημέρωσή μας. 

 

Αθήνα, 16 Ιουνίου 2022 

Η Καταθέτουσα Βουλευτής 

Πούλου Γιώτα   
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